
 

 

Sandnes og Holm Utmarkslag 

 
 

R E F E R A T 
fra 

 

styremøte SHU på Åfarnes skule mandag 2. februar 2015 kl. 20.00 

 
Disse møtte: Per Egil, Elly-Ann, Aleksander, Kjetil og Otto. 

 
Saksliste: 

1. Storviltjakta 2014 og ny driftsplan v/Per Egil 

Per Egil oppsummerte storviltjakta for 2014 og gjennomgikk avskyting i siste planperiode 2010-2014. 

Inneværende periode er nå utgått og ny plan må utarbeides. Styreleder hadde avholdt et møte med 

vallederne den 26. januar. Synspunkter som kom fram i dette møtet var: 

- Perioden reduseres til 3 år (Kommunens plan går frå 2010 til 2015). 

- Noen ønsket mer avskyting, særlig de som opplever store beiteskader. Vi bør holde på at 60% 

avskyting skal være ungdyr. Kanskje tildele flere koller i Holmemdalen og færre koller andre 

steder. 

- Elg fredes ikke siden dette ikke er gjort i nabovallene. Avskyting eventuelt av kun ungdyr og ikke 

ku. 

- Kvotefri jakt på rådyr. 

- Jakttid fra 10. september og frem til jul. 

Styret fremlegger forslag til ny driftsplan som skal godkjennes av viltnemnda. 

 

2. Fiske, kortsalg, rapportering 2014 v/Elly-Ann. 

Elly-Ann har hatt problemer med å komme inn i fiskebua for å hente fiskerapporter. Hun vil gjøre et 

nytt forsøk innen neste styremøte. 

 

3. Småviltjakta 2014/15 v/Aleksander. 

Vi har fortsatt ikke mottatt penger for kortsalg fra Molokroa. Aleksander gjør et nytt forsøk på å få inn 

pengene. Det vil fortsatt være mulig å kjøpe jaktkort for inneværende jaktsesong. Dette gjør at vi ennå 

ikke har oversikt over totalt kortsalg for jaktsesongen. 

   

4. Regnskap v/Kjetil. 

Kjetil ønsker å endre nåværende regnskapsrutiner slik at regnskapet følger kalenderåret. Vi har fått inn 

ca kr 5000,- på salg av fiskekort fordelt på de siste 2 årene. 

 

5. Planlegging av årsmøtet. 

Det ble besluttet å avholde årsmøtet onsdag 25. mars på Rosvang Gaard. 

 

Neste styremøte avholdes søndag 1. mars kl 2000 på Åfarnes skule. 

 

Hjemmelekse til møtet:  

- Hvordan fordele kvotene i den nye driftsplanen? For eksempel lavere arealkrav eller ekstra tildeling 

av produksjonsdyr (kolle) der beitepresset er størst? Andre forslag kan og være interessante. 

- Utarbeide regler for lån av båt og garn på Herjevatnet. 

 

 

Møtet avsluttet kl 2130 

 

 

Otto Beyer 

sekretær 


